



DATA OM MØDET

DATO: 10.01.24
TID: Møde: 17.30-20.00
STED: Kantinen

MØDEDELTAGERE: Forældre
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Anna Rischel Preston [medl.] // Mikkel Bojesen [supp.]

Elevråd:
Thomas // Nicolaj // Magnus

Medarbejdere:
Henrik Gregersen [medarb.]

Ledelse:
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde

AFBUD: Lotte Balslev Vest [medl.] // Julie Kappelgaard [supp.] // Martin Bech [medl.] // Johan Raasø [medl.] // Rasmus Frimodt [medarb.] // Elevrådet [Thomas // Nicolaj // Magnus]

FRAVÆRENDE U. AFBUD:
MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert
REFERENT: Andreas Hundebøll

| PKT. | DAGSORDEN | REFERAT |
|------|---|--|
| 1 | Indledning – evt. justering af dagsorden samt opfølgning fra sidste møde. | Referat godkendt. |
| 2 | Orientering fra skolen mv. | AH orienterede om følgende: <ul style="list-style-type: none">▪ Indretning af det nye, kommende læringsmiljø i børnemiljøet. Pengene (1 mio.) blev brugt lige inden jul. Levering i uge 16.▪ Medarbejder Undersøgelse – ser fornuftigt ud sammenlignet med de øvrige folkeskoler i kommunen. Dog er der opmærksomhed ift. Work Life balance hos medarb./ledere – stigende arbejdspress og manglende tid til opgaveløsning. Herudover en stigende oplevelse af krænkende hændelser fra borgere og brugere fx verbalt/fysisk. Dette er en tendens på hele folkeskoleområdet i kommunen.▪ Børn- og skoleudvalget kommer på besøg på Solvangskolen den 16.1. Her deltager Simon fra SKB og Thomas fra elevrådet. |
| 3 | Nyt fra elevrådet | Udgår – elevrådet deltog ikke i mødet. |
| 4 | Ordensregler | Simon gennemgik arbejdsgruppens proces. <ol style="list-style-type: none">1. Sneregler >> indledningen skal lige redigeres. Simon fremsender ændringer til AH.2. Indstik til principalsamling >> godkendt. Simon sender til AH, som tilretter og uploader.3. Rammer for det gode frikvarter >> få rettelse/tilføjelser. Bør tages op igen på kommende møde. Bør man åbne op for en større aldersintegration, så områderne ikke er så alders- og årgangsopdelte? HG tager det op med medarbejderne. AH tager det op med elevrådet inden næste møde.4. Ordensregler >> Forhåndsgodkendt <p>Aftale >> 1+2+4 afventer endelig godkendelse til kommende møde, da vi bør overveje om dokumenterne kan sammenflettes til et samlet.</p> |
| 5 | Praktik | Jan orienterede omk. arbejdsgruppens arbejde. Arbejdsgruppen er optaget at undersøge om der en ambition i kommunen ift. at etablere et samarbejde med erhvervslivet omk. praktikpladser. Arbejdsgruppen har endnu et par esser i ærmet – fx tage fat i Furesø erhvervsforening, besøge Furesø Jobfestival i foråret, det lokale erhvervsliv mv. Kunne der potentielt være et iboende netværk blandt skolens forældre, der kunne være med til at "skaffe" praktikpladser lokalt? Aftale >> Punktet genoptages på næste møde. |
| 6 | Nytårsskriv til forældrene | Inputs til Irenes udkast. Irene sender ud efter Anna har trimmet det skrevne ☺ Lægges op på Aula som opslag. Kommunikation bør vi tage op generelt på kommende møde. |

| | | |
|----|---|---|
| 7 | Politianmeldelser | JB orienterede om, at skolen har haft nogle sager mellem elever, hvor forældre efterfølgende har valgt at politianmelde en anden elev. Har SKB en holdning til dette? Fælles drøftelse. Punktet genbesøges på kommende møder, da det rejser en lang række andre generelle problemstillinger |
| 8 | Skolebestyrelsen i arbejdstøjet | Udgår pga. mange afbud og tid. |
| 9 | Gennemgang af aftaler og beslutninger fra mødet. | AH gennemgik aftaler. |
| 10 | Personalesituationen herunder evt. kommende ansættelser | Lukket punkt |

Med venlig hilsen
Andreas Hundebøll

